
FAU-møte  
2. November kl 19.00,  
personalrom Vinjar skule 
 
Til stades: Kjersti Moe Tommy Bevren-Hanssen, Siri Handeland, Anita Vik, Jon Bråtveit, Tore Vik, 
Håvard Vaage, Siri Aadnøy, Iselin Øigjord, Geir Bjarte Hoftun, Hege Hiim Steine (frå skulen – deler av 
møtet) 
 
Sak 10 2023/24: Godkjenning av sakliste 

- Ingen merknadar 
 
Sak 11 2023/24: Oppfølging av saker frå sist møte 

- Hendingar ved bhg.  
o Einingsleiar har vore og informert, ikkje observert noko etter at det er blitt tatt tak i. 

- Mobilbruk – møte for mellomtrinnet 
o Vanskeleg med tidspunkt, ikkje blitt avhalde.  
o Skal vera møte i januar.  

- Manglande fagkompetanse i praktiske-estetiske fag. 
o Innspel i debatt om framtidas oppvekst. 
o Distriktsmusikkarordninga blei drøfta med rådgivar oppvekst Brit Elin Haaranes. 

- Aktivitetskveldar og Ope Hus. 
o Gode tilbakemeldingar frå dei ansvarlege.  
o God åtferd og ikkje mobilbruk.  
o Første gong med torsdag. Om lag 30 stk både torsdag og fredag.  

 
Sak 12 2023/24: Skulen (Hege) informerer: 

- Har gått greit i vekene utan rektor. Elevane merkar lite til dette. 
- Anne Marie Rabba (einingsleiar Nesflaten)  er på skulen ein dag i veka, om lag. 
- Ny rektor Vibecke Håheim kjem i januar. 
- Lyst ut miljørettleiarstilling 80% i ein klasse.  
- Juletrefest i år. Same lest som før, i gymsal. Elevar med føresette. Ikkje plass til besteforeldre. 

o Torsdag 14. desember. 
o FAU stiller med kaker i ein eller anna form. 

▪ To kaker og to kanner kaffi pr klasse. Kjersti sender ut påminning. 
 
Sak 13 2023/24: Bruk av læringsbrett heime: 

- Kan elevane bruka ulike/alle appar heime? 
o Ja, det går ikkje an for skulen å kontrollera og etterprøva dette.  
o Foreldre må sjølv laga retningslinjer for bruk av læringsbrettet ut over det som er 

heimearbeid. Jamfør nettvett og mobilbruk.  
▪ Dersom dette blir vanskeleg å styra, så tek ein kontakt med skulen for å laga 

ein avtale.  
 
Sak 14 2023/2024: Trafikktryggleik 

- Lys ved Suldal Samfunnshus er defekte. Suldal ungdomslag har ansvaret for desse 
- Kommunen burde tatt ansvar for alt lys å parkeringsplassen. 

o Kjersti snakkar med Tormod Hoftun. 
- Kommunal parkeringsplassar skal vera opne for bubilparkering.  

o → då bør kommunen ta ansvar for lyset.  
- Hugs at ein skal rygga inn på parkeringsplasser. 



- Refleks og lys! 
- Ikkje bruka busslommen til å sleppa av ungar.  
- Ikkje bruka rundkøyringa rundt grusbanen. 

 
 
Sak 15 2023/2024: Referat frå møte i KFAU 

- Ikkje konstituert, for lite grunnlag. Kjersti er framleis leiar. Neste møte i slutten av november. 
- Vedtektene på høyring – (forslag til nye vedtekter sjå vedlegg) 

o Forslag til nye vedtekter er vedtatt.  
- Referat frå KFAU ligg på http://www.minskule.no/KFAU 
- Saker frå Vinjar? 

 
Sak 16 2023/2024: Referat frå møte i SMU/SU 

- Siste møte med tidlegare rektor. 
- Referat frå møtet skal ligga på heimesida til skulen http://www.minskule.no/vinjar under 

diverse dokument.  
o Referat frå førre møte ligg ikkje ute. Kjerti tek kontakt med Hege. 

 
 
Sak 17 2023/2024: Framtidas Oppvekst 

- Framskynda pga kommunalsjef som sluttar. 
- Høyring ute nå, frist 12. nov. Til endeleg behandling i kommunestyret 18. desember.  

 
Sak 18 2023/24 Ymse 

- Kasserar må vera ein frå 5.-7. klasse sidan det å organisera aktivitetskveldar ligg til denne 
rolla. 

- Dato for neste møte: Torsdag 8. februar kl 19.00 
 
Skrivar: Jon Bråtveit. 

http://www.minskule.no/KFAU
http://www.minskule.no/vinjar

